
P R O T O k6 L Nr II /2018
z sesji Rady Gminy Kaczory

odbytej w dniu Tgrudnia 2018 r.
w Gminnym Osrodku Kultury w Kaczorach

W obradach uczestnicTvli:

1) Wojt Gminy Kaczory - Brunon Wolski
2) Skarbnik Gminy - Agnieszka Grabarska
3) Sekretarz Gminy — Gizela Durecka
4) Radca Prawny - Danuta Boniowska
5) Radni Rady Gminy — wg listy obecnosci
6) Soitysi - wg listy obecnosci
7) Projektant zmiany stadium zagospodarowania przestrzennego - Pan Piotr Szczepanski.

' i 8) Pelnomocnik Polskich Sieci Elektroenergetycznych - Pan Piotr Mucha.
9) Zaproszeni goscie - wg listy obecnosci.

ad. pkt 1 / Sprawy porz^dkowe.

Obrady drugiej sesji Rady Gminy Kaczory otworzyl oraz im przewodzil Pan Stefan
Kowal - Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory. Obrady rozpocz?ly si? o godz. 12°° w sali
Gminnego Osrodka Kultury w Kaczorach.

Po powitaniu radnych i gosci, Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory stwierdzil, ze na
podstawie listy obecnosci w posiedzeniu uczestniczylo 15 radnych, co wobec ustawowego
skladu Rady wynosz^cego 15 osob stanowilo quorum pozwalajqce na podejmowanie
prawomocnych uchwal - listy obecnosci radnych orazpozostalych osob stanowiq zalqczniki nr
1-2 do niniejszego protokolu.

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze protokol z pierwszej sesji z dnia 19
listopada 2018 r. wylozony jest do wglqdu w trakcie sesji. Jezeli do kohca obrad nie zostanq
zgloszone przez radnych uwagi wobec jego tresci, to uwazac b?dzie, ze protokol zostal przez
Rad? przyj?ty.

Do kohca obrad radni nie wniesli zastrzezeh i uwag do tresci w/w protokolu. Zgodnie
z wczesniejszq zapowiedziq uznano, ze protokol zostal przez Rad? Gminy przyj?ty bez
poprawek.

Porzadek II sesii:

1. Sprawy porzqdkowe.
2. Sprawozdania nt. dzialalnosci w minionym okresie;

-  przewodniczqcych komisji
Wojta z dzialalnosci w okresie mi?dzysesyjnym.

3. Podj?cie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kaczory
nalata2018 -2026.

4. Podj?cie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na 2018 r.
5. Podj?cie uchwaly w sprawie zmiany Studium uwarunkowah i kierunkow

zagospodarowania przestrzennego gminy Kaczory.



6. Podj^cie uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
lokalizacji inwestycji celu publicznego, jaka jest dwutorowa napowietrzna linia
elektroenergetyczna 400 kV Pila Krzewina - Plewiska.

7. Podj?cie uchwaly w sprawie przyj?cia zaktualizowanego Planu Gospodarki
Niskoemisyjnej dla Gminy Kaczory.

8. Podj^cie uchwaly w sprawie zawarcia porozumienia mi^dzygminnego dotycz^cego
przekazania Gminie Pila zadania publicznego w zakresie zapobiegania bezdomnosci
zwierz^t i zapewnienia opieki bezdomnym zwierz^tom oraz ich wylapywania.

9. Podj^cie uchwaly w sprawie upowaznienia dyrektorow publicznych przedszkoli do
prowadzenia post^powah i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach oplat za
wychowanie przedszkolne.

10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Wolne wnioski i informacje.
12. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.
13. Zakohczenie.

Przewodnicz^cy Rady Gminy poinformowal, ze zgodnie z art. 20 ust. la ustawy z dnia ^
8 marca 1990 r. o samorz^dzie gminnym Rada Gminy Kaczory moze wprowadzic zmiany
w porz^dku sesji bezwzgl^dn^ wi^kszosci^ glosow ustawowego skladu rady.
Na pro^b? Wojta Gminy Kaczory Brunona Wolskiego, Przewodnicz^cy Rady wniosl

o poszerzenie w/w porz^dku II sesji o dodatkowe punkty tj.
- Przed pkt. 5 jako pkt 6. podj^cie uchwaly w sprawie nienaruszenia ustaleh Studium w

projekcie miejscowego planu zagospodarowania przestrzeimego dla lokalizacji inwestycji celu
publicznego, jak^ jest dwutorowa napowietrzna linia elektroenergetyczna 400 kV Pila
Krzewina - Plewiska.

- Za pkt. 9 jako pkt 11. podj^cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej.
Rada Gminy w obecnosci 15 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie zmienila porz^dek
obrad II sesji (imienny wykaz giosowania radnych stanowi zalqcznik nr 3 do niniejszego
protokolu).

ad. pkt 2 / Sprawozdania nt. dziatalnosci w minionym okresie.

a) Radny Henryk Kalka - Przewodnicz^cy Komisji Rewizyjnej - Poinformowal, ze
Komisja Rewizyjna odbyla dwa posiedzenia. Podczas pierwszego z nich czlonkowie
dokonali kontroli Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej a dokladniej zrddel
finansowania oraz zasad redystrybucji za I polrocze 2018 r. Korzystaj^c z okazji
przewodnicz^cy podzi^kowal pracownikom GOPS, zwlaszcza Pani Kierownik za
zaangazowanie w podejmowane dzialania. Podczas drugiego spotkania Komisja
Rewizyjna obradowala wspolnie z Komisja Rolnictwa i Ochrony Srodowiska, podczas
ktorego glownym zadaniem bylo zaopiniowanie budzetu na 2019 r. oraz Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2019-2026. Pani Skarbnik szczegolowo omowila t^ kwesti?
oraz przedstawila opini^ Regionalnej Izby Obrachunkowej. Po przedyskutowaniu przez
czlonkow komisji omawianych kwestii, projekt budzetu oraz WPF zostaly zaopiniowane
pozytywnie. Podczas swojego posiedzenia radni rowniez pozytywnie zaopiniowali
pozostale materialy, ktore zostan^ omowione podczas dzisiejszej sesji. Przewodnicz^cy
wskazal rowniez, ze zgodnie z nowym statutem radni opracowali plan pracy na rok 2019,
ktory zostanie poddany glosowaniu jako punkt dodatkowy do dzisiejszych obrad.



Radny Jan Kieruj - Przewodnicz^cy Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska - Wskazal,
iz komisja obradowala wspolnie z Komisji Rewizyjn^. Dodal rowniez, ze podatki na 2019 r.
pozostaly bez zmian w stosunku do obowi^uj^cych w 2018 r. Jedyn^ zmian^ jest wzrost
podatku rolnego, ktorego wartosc uzalezniona jest od sredniej ceny skupu zyta i podana jest
przez Prezesa Glownego Urz^du Statystycznego. Przewodnicz^cy przybli:^! wszystkie
uchwaly, ktore zostaly omowione podczas posiedzenia komisji. W sprawie zawarcia
porozumienia mi^dzygminnego - dotycz^cego przekazania Gminie Pila zadania publicznego w
zakresie zapobiegania bezdomnosci zwierz^t i zapewnienia opieki bezdomnym zwierz^tom
oraz ich wylapywania - wyjasnil, iz w porozumienie to zaangazowanych jest 12 gmin,
natomiast gmin^ prowadz^c^ ma bye gmina Pila.

Radny Dariusz Krupa - Przewodnicz^cy Komisji Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu -
Komisja odbyla jedno spotkanie wspolnie z Komisji Rozwoju Gospodarczego, Praworz^dnosci
i Budzetu, podczas ktorego pozytywnie zaopiniowaly budzet na 2019 r. oraz zmiany WPF na
lata 2019-2026 (po zapoznaniu si? z pozytywn^ opini^ Regionalnej Izby Obrachunkowej).

^  Ponadto czlonkowie obu komisji wydali opini? pozytywn^ dla pozostalych materialow
prezentowanych podczas dzisiejszej sesji.

Wojt Gminy Kaczory - Brunon Wolski - Poinformowal, ze zadania pracownikow urz?du
oraz wojta w ostatnim okresie byly skupione glownie na budzecie, ktory zostal przedlozony
radzie. Pan W6jt wyrazil nadziej?, iz podczas kolejnej sesji b?dzie mozna przyst^pic do jego
uchwalenia. Podczas prac nad budzetem gminy starano si? mozliwie go uelastycznic, aby nie
doszlo do sytuacji, w kt6rej b?dzie on trudny do wykonania. Wyjasnil, ze w trakcie roku zdarz^
si? sytuacje, ze zajdzie koniecznosc zmiany uchwalonego budzetu, aby moc zrealizowac
zadania, ktore Rada Gminy uzna za konieczne. Pan Wojt podzi?kowal Radnym za prawidlowe
podejscie i zaakceptowanie proponowanego budzetu.

Wlodarz zwrocil uwag? na to, iz gmina Kaczory jest przygotowana do tego, aby sesje
odbywaly si? w sposob nalezyty, czyli aby relacje z obrad mozna bylo sledzic na biez^co.

Pan Wojt podniosl kwesti? inwestycji w gminie. Realizacja zadania jakim jest sciezka
rowerowa Kaczory — Pila zostala zakonczona, a w ci^gu najblizszych dni nast^pi jej odbior.
Pan Wojt zwrocil uwag?, ze w 2018 r. zostaly zrealizowane 3 sciezki rowerowe, ktore

^  przyczynily si? do poprawy bezpieczenstwa uczestnikow poruszaj^cych si? po drogach
gminnych oraz powiatowych. Zaznaczyl znaczne koszty ich budowy oraz zauwazyl, ze
korzysta z nich wiele osob. W przypadku sciezki rowerowej do Pily wydatki zwi^ane
z realizacja tego zadania zostaly podzielone pomi?dzy gmin? Kaczory a miasto Pila. Istotny
jest rowniez fakt, ze udalo si? pozyskac srodki unijne na wybudowanie tej sciezki. Pan Wojt
zauwazyl rowniez, ze w niedalekiej przyszlosci b?dzie mozliwosc przemieszczania si? takimi
bezpiecznymi drogami po terenie calej gminy.

W zwi^zku z otrzymanymi wysokimi srodkami na realizacj? budowy drogi Kaczory-
Dziembowo Pan Wojt poinformowal, ze czuje si? zobowi^zany do oficjalnego otwarcia ww.
drogi. Zaznaczyl, ze inwestycja ta takze spowodowala wzrost bezpieczenstwa poruszaj^cych
si? w tej cz?sci gminy mieszkahcow. Wskazal, ze w przyszlym roku zalezaloby Mu na poprawie
bezpieczenstwa uzjdkownikow przemieszczaj^cych si? pomi?dzy Smilowem a Brodn^. Ze
wzgl?du na bliskie s^siedztwo drogi krajowej nr 10 w Smilowie zalezaloby na wyprowadzeniu
ruchu pieszego czy tez rowerowego np. na drog? rownolegl^ do „10".

Ponadto podkreslil, ze caly czas prowadzone s^ dzialania dokumentacyjne pozwalaj^ce
na realizacj? kolejnych inwestycji, poza tymi przewidzianymi w przyszlorocznym budzecie.



ad. pkt 3/ Podjfcie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Kaczory na lata 2018 - 2026.

Pan Kazimierz Zalachowski -Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytai projekt
uchwaiy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kaczory na lata 2018 -
2026.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 15 radnych w glosowaniu jawnym jednogloSnie podjfla uchwal? Nr
11/10/2018 Rady Gminy Kaczory z dnia Tgrudnia 2018 r. w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Kaczory na lata 2018 — 2026 (uchwala wraz z zalqcznikami oraz
imiennym wykazem gtosowania stanowiq zaiqczniki nr 4, 5 do niniejszego protokolu).

ad. pkt 4/ Podj^cie uchwaiy w sprawie zmiany uchwaiy budzetowej na
2018 rok.

Pani Agnieszka Grabarska Skarbnik Gminy przedstawila projekt uchwaiy w sprawie
zmiany uchwaiy budzetowej na 2018 r.

Pvtania i uwagi: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 15 radnych w glosowaniu jawnym jednogtosnie podj^la uchwaiy Nr
11/11/2018 Rady Gminy Kaczory z dnia 7grudnia 2018 r. w sprawie zmiany uchwaiy
budzetowej na 2018 r. (uchwala wraz z zalqcznikami oraz imiennym wykazem glosowania
stanowiq zaiqczniki nr 6, 7 do niniejszego protokolu).

Ad. pkt. 5/ Podj^cie uchwaiy w sprawie zmiany Studium uwarunkowan
i kierunkow zagospodarowania przestrzennego gminy Kaczory.

Pan Piotr Szczepanski - projektant zmiany Studium przedstawil projekt uchwaiy. Prace nad
zmiany Studium zostaly zainicjowane uchwaiy z dnia 26.10.2017 r. w sprawie przyst^pienia do
zmiany Studium uwarunkowan i kierunkow zagospodarowania przestrzennego gminy Kaczory.
Potrzeba zmiany wynikn^la z koniecznosci dostosowania ustaleh tego dokumentu na potrzeby
realizacji linii wysokiego napi^cia 110 kV. Przebieg projektowanej linii polaywa si§ w 70%
z juz istniej^cym pasem technologicznym. Caly projekt przeszedl peln^ procedure oraz uzyskal
pozytywn^ opini? Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej. Uzyskal rdwniez
wszelkie niezb^dne uzgodnienia oraz opinie. We wrzesniu 2018 r. zostal wylozony do
publicznego wgl^du. Zorganizowano dyskusje publiczn^ w czasie wylozenia. W terminie
przewidzianym przez ustawodawc^ nie wplyn^la zadna uwaga, w zwi^zku z tym stalo si^
mozliwe przedstawienie omawianego projektu Radzie Gminy pod obrady.

Pan Kazimierz Zalachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt
uchwaiy w sprawie zmiany Studium uwarunkowan i kierunkow zagospodarowania
przestrzennego gminy Kaczory.

Pvtania i uwagi: Nie zeloszono.



Rada Gminy w obecno^ci 15 radnych w glosowaniu jawnym jednoglo^nie podjfla uchwal? Nr
IF12/2018 Rady Gminy Kaczory z dnia 7grudnia 2018 r. w sprawie zmiany Studium
uwarunkowan i kiemnkow zagospodarowania przestrzennego gminy Kaczory (uchwaia wraz
z zalqcznikami oraz imiennym wykazem glosowania stanowiq zalqczniki nr 8, 9 do niniejszego
protokoiu).

Ad. pkt. 6/ Podjfcie uchwaly w sprawie nienaruszenia ustalen Studium
w projekcie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
lokalizacji inwestyeji celu publicznego, jakq jest dwutorowa napowietrzna
linia elektroenergetyczna 400 kV Pila Krzewina - Plewiska.

Pan Kazimierz Zalachowskl—Wiceprzewodniczgcy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt
uchwaly w sprawie nienaruszenia ustalen Studium w projekcie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji inwestyeji celu publicznego, jak^ jest
dwutorowa napowietrzna linia elektroenergetyczna 400 kV Pila Krzewina - Plewiska.

Pvtania i uwagi: Nie zgloszono.

Rada Gminy w obecnosci 15 radnych w glosowaniu jawnym jednogiosnie podj^la uchwaly Nr
11/13/2018 Rady Gminy Kaczory z dnia 7grudnia 2018 r. w sprawie nienaruszenia ustalen
Studium w projekcie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji
inwestyeji celu publicznego, jak^ jest dwutorowa napowietrzna linia elektroenergetyczna 400
kV Pila Krzewina — Plewiska (uchwaia oraz imienny wykaz glosowania stanowiq zalqczniki nr
10,11 do niniejszego protokoiu).

Ad. pkt. 7/ Podjfcie uchwaly w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji inwestyeji celu
publicznego, jakq jest dwutorowa napowietrzna linia elektroenergetyczna
400 kV Pila Krzewina - Plewiska.

Pan Piotr Mucha - Pelnomocnik PSE - przedstawil projekt uchwaly w/w sprawie.
Przedstawiona uchwaia jest zwiehczeniem 2-letniej pracy zwi^anej z opracowaniem
miejscowego planu. Przed rozpocz^ciem tych prac odbyly si? konsultacje spoleczne. Nowo
powstala linia zostala umiejscowiona rownolegle do dotychczas istniejqcej 220 kV, ktorej
rozbiorka moze nast^pic dopiero w momencie powstania nowej. Jednakze nalezalo j^ budowac
wyznaczaj^c now^ tras? uwzgl^dniaj^c uwarunkowania srodowiskowe. Linia 400 kV
przebiegac ma przez tereny rolne. Plan uzyskal wszelkie niezb?dne opinie oraz uzgodnienia.
Uzyskano rowniez zgod? ministra na wyl^czenie terenow z produkcji rolnej oraz lesnej.
W trakcie wylozenia planu do wgl^du opinii publicznej wplyn?lo jedno pismo b?d^ce glownie
zapytaniem o eel budowy tej linii oraz korzysci jakie uzyska gmina z realizacji tej inwestyeji.
Przedsi?wzi?cie to jest kluczowe w zakresie sieci przesylowych. Odpowiedz na skierowane
zapytanie znajduje si? w zal^czniku do omawianej uchwaly.

Pvtania i uwaei:

Radny J. Kieruj - Potwierdzil, ze rzeczywiscie przeprowadzono konsultacje spoleczne,
podczas ktorych Pan P. Mucha szczegolowo omowil z mieszkahcami interesuj^ce ich kwestie.
Wskazal rowniez, ze wlasciciele terenow, przez ktore przebiegac ma linia 400 kV maj^
otrzymac wynagrodzenie za udost?pnione tereny pod pas technologiczny, co bylo rowniez



konsultowane z prawnikami. Pan J. Kieruj wspomnial jak wygl^dala budowa linii 110 kV na
tych terenach w latach 60. Wyrazil jednoczesnie nadziej?, ze sytuacja ta nie b?dzie miala
miejsca podczas realizacji obecnie omawianej inwestycji.

Odp. Pan Piotr Mucha - Wskazai, ze pas technologiczny wynosi 70 m. Za ten fragment
wszystkim wlascicielom jest wyplacane wynagrodzenie za ustanowienie sluzebnosci przesylu.
Cz?sc z wlascicieli otrzymala juz ww. wynagrodzenie. Nie dojdzie do sytuacji, w ktorej
wlasciciel nie otrzyma takiego wynagrodzenia. Kwota wyplacona moze zostac obliczona przez
PSE za porozumieniem stron lub tez wlasciciel moze wskazac rzeczoznawc^ maj^tkowego,
ktory wycenia dany gnmt, a koszty jego opinii pokrywa PSE. W tej chwili 80% wlascicieli
wyrazilo zgod? na ustanowienie sluzebnosci przesylu.

Pan S, Kowal - Przewodnicz^cy Rady Gminy - Poinformowal, ze do projektu w/w planu
zostala wniesiona uwaga. Odczytal tresc uwagi i poddat pod glosowanie (uwaga stanowi
zalqcznik nr 12 do niniejszego protokolu).

Rada Gminy w obecnosci 15 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie nie uwzgl^dnila
uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
lokalizacji inwestycji celu publicznego, jak^ jest dwutorowa napowietrzna linia
elektroenergetyczna 400 kV Pila Krzewina — Plewiska (imienny wykaz gtosowania stanowi
zalqczniki nr 13 do niniejszego protokolu).

Pan S. Kowal - Przewodniczqcy Rady Gminy - Poinformowal, ze na posiedzeniach komisji,
radni zaproponowali stawk? shiz^c^ naliczeniu oplaty od wzrostu wartosci nieruchomoSci dla
wszystkich terenow obj?tych planem w wysokosci 0,10% i poddal w/w stawk? pod glosowanie.

Rada Gminy w obecnosci 15 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie przyj^la w/w stawk^
procentow^ sluz^c^ naliczeniu oplaty od wzrostu wartosci nieruchomosci dla wszystkich
terenow obj^tych planem — w wysokosci 0,10% (imienny wykaz gtosowania stanowi zalqczniki
nr 14 do niniejszego protokolu).

Pan Kazimierz Zatachowski - Wiceprzewodniczqey Rady Gminy Kaczory odczytal projekt
uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji ^
inwestycji celu publicznego, jak^ jest dwutorowa napowietrzna linia elektroenergetyczna 400
kV Pila Krzewina - Plewiska.

Pvtania i uwaei:

Radny K. Zalachowski - Wyrazil zadowolenie z faktu, iz PSE osi^gn?lo porozumienie
w rozmowach z rolnikami. Radny stwierdzil, ze zapewne 90% mieszkahcow nie do kohca zdaje
sobie spraw^ z tego jak wazna jest ta linia. Wskazai, iz brak tego typu inwestycji powodowal,
ze podczas awarii wszyscy uzytkownicy dotychczasowej linii mogliby zostac pozbawienia
pr^du przez bardzo dlugi okres. Inwestycja ta jest kluczow^ dla tej cz^sci Polski oraz Pomorza,
gdyz gwarantuje mozliwosc zasilenia gospodarstw w przypadku awarii.

Rada Gminy w obecnosci 15 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podjf la uchwaly
Nr 11/14/2018 Rady Gminy Kaczory z dnia 7grudnia 2018 r. w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji inwestycji celu publicznego, jaka jest
dwutorowa napowietrzna linia elektroenergetyczna 400 kV Pila Krzewina - Plewiska (uchwala



wraz z zalqcznikami oraz imienny wykaz gtosowania stanowiq zatqczniki nr 15,16 do
niniejszego protokotu).

Przewodnicz^cy obrad oglosil 10 minutow^ przerw?.

Po przerwie wznowil obrady.

Ad. pkt. 8/ Podjfcie uchwaly w sprawie przyjfcia zaktualizowanego Planu
Gospodarki Niskoemisyjnej dia Gminy Kaczory.

Pan Ryszard Grzelak — Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt
uchwaly w sprawie przyj?cia zaktualizowanego Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy
Kaczory.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 15 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnle podjfla uchwal? Nr
II/l 5/2018 Rady Gminy Kaczory z dnia 7grudnia 2018 r. w sprawie przyjf cia zaktualizowanego
Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Kaczory (uchwala oraz imienny wykaz
gtosowania stanowiq zatqczniki nr 17, 18 do niniejszego protokotu).

Ad. pkt. 9/ Podjfcie uchwaly w sprawie zawarcia porozumienia
mifdzygminnego dotycz^cego przekazania Gminie Pila zadania publicznego
w zakresie zapobiegania bezdomnosci zwierz^t i zapewnienia opieki
bezdomnym zwierzftom oraz ich wylapywania.

Pan Kazimierz Zalachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt
uchwaly w sprawie zawarcia porozumienia mi^dzygminnego dotycz^cego przekazania Gminie
Pila zadania publicznego w zakresie zapobiegania bezdomnosci zwierz^t i zapewnienia opieki
bezdomnym zwierz^tom oraz ich wylapywania.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 15 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnle podj^la uchwaly Nr
11/16/2018 Rady Gminy Kaczory z dnia 7grudnia 2018 r. w sprawie zawarcia porozumienia
mi^dzygminnego dotycz^cego przekazania Gminie Pila zadania publicznego w zakresie
zapobiegania bezdomnosci zwierz^t i zapewnienia opieki bezdomnym zwierz?tom oraz ich
wylapywania (uctiwata oraz imienny wykaz gtosowania stanowiq zatqcznitd nr 19, 20 do
niniejszego protokotu).

Ad. pkt. 10/ Podjfcie uchwaly w sprawie upowaznienia dyrektorow
publicznych przedszkoli do prowadzenia post^powah iwydawania decyzji
administracyjnych w sprawach oplat za wychowanie przedszkolne.

Pan Kazimierz Zalachowski-Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt
uchwaly w sprawie upowamienia dyrektorow publicznych przedszkoli do prowadzenia
post^powan i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach oplat za wychowanie
przedszkolne.



Pvtania i uwagi: Nie zgioszono.

Rada Gminy w obecnosci 15 radnych w glosowaniu jawnym jednogtosnie podj^ta uchwal? Nr
11/17/2018 Rady Gminy Kaczory z dnia 7grudnia 2018 r. w sprawie upowaznienia dyrektorow
publicznych przedszkoli do prowadzenia post^powan i wydawania decyzji administracyjnych
w sprawach oplat za wychowanie przedszkolne (uchwata oraz imienny wykaz glosowania
stanowiq zatqczniki nr 21, 22 do niniejszego protokotu).

Ad. pkt. 11/ Podj^cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej.

Radny Henryk Kalka - Przewodnicz^cy Komisji Rewizyjnej przedstawil plan pracy Komisji
na 2018 r.

Przewodniczqcy Stefan Kowal odczytal projekt uchwaly w w/w sprawie.

Pvtania i uwagi: Nie zgloszono.

Rada Gminy w obecnosci 15 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^la uchwaly Nr
II/18/2018 Rady Gminy Kaczory z dnia 7grudnia 2018 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy
Komisji Rewizyjnej (uchwala wraz zalqcznikiem oraz imienny wykaz glosowania stanowiq
zalqczniki nr 23,24 do niniejszego protokolu).

Ad. pkt. 12/ Interpelacje i zapytania radnych.

Nie bylo.

Ad. pkt. 13/ Wolne wnioski i informacje.

Nie bylo.

Ad. pkt. 14/ Odpowiedzi na zapytania i wnioski.

Nie bylo.

ad. pkt 15/ Zakohczenie.

Po wyczerpaniu porz^dku obrad Pan Stefan Kowal - Przewodniez^ey Rady Gminy
zakohczyl o godz. 13:41 drug^ sesj^ Rady Gminy Kaczory.

Protokolowala: Przewodniczyl:
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